
有關套票的條款及細則請參閱最後一頁

Page 1 of 4

暢遊自然奇景、了解毛利族文化
<8天自駕體驗>

․導覽帶您暢遊電影《魔戒》場景 - 哈比村

․前往蒂普亞 (Te Puia)毛利文化村一睹地熱谷間歇泉奇觀及品嚐毛利傳統盛宴

․到愛歌頓農場(Agrodome)欣賞著名牧場表演節目

․細賞世界自然遺產米爾福德峽灣 (Milford Sound)

精彩行程

懷托摩瑩火蟲洞(Waitomo 

Caves)

地熱谷間歇泉

2人成行 GV2  訂位代號 Booking Class : S+G

*以上價格以(HK$)每房/每位佔床計算

行程路線圖

自由自在自駕遊 (Self Drive)

自駕遊讓你自己掌控時間，提供建議行程，使你不會錯過南島風光!!

來回新西蘭航空經濟客位機票 (香港 - 奧克蘭– 基督城 – 香港)
        Round trip economy class air ticket on NZ

單程新西蘭航空內陸機票 (Rotorua - Queenstown)

      One way domestic air ticket on NZ (1 stop in AKL)

 7晚入住酒店住宿連早餐 7 nights hotel accommodation with daily breakfast

 8天租車 (4天北島、5天南島) 8 Days car rental hire (Include 4-5 days in North Island & South Island)

 《魔戒》哈比村門票 (含導覽);蒂普亞門票連毛利傳統晚餐及文化表演, 

     彩虹溫泉自然公園及愛歌頓農場門票; 米爾福德峽灣遊船體驗
       Hobbiton Movie Set Tour; Te Puia entrance tickets with Moari Hangi dinner and cultural 
       perfomance , Rainbow Springs Nature Park & Agodome entrance tickets; Milford Sound cruise tour

每位成人(佔半房) $17,900+

建議人數與行李 :  5      3

車種 : Intermediate SUV Auto (IFAR) 
車款 : Nissan X-Trail 5 door 4WD (auto)或同款

建議人數與行李 :  5      4

車種 : Hybrid Compact (CCAH) 
車款 : Toyota Corolla Hatch/Sedan 或同款

每位成人(佔半房) $19,500+

※ 套票以淡季價格計算，於旺季、假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準。

Ref No. : 40944 WAL/06Sep24/600/7950Tour Code : NZAKLSEPGV224

深度探索新西蘭南北島
自然景觀與文化

︱奧克蘭 Auckland

基督城 Christchurch

皇后鎮 Queenstown 

9日7夜 [出發日期 : 至2025年3月31日] ︳ 9 Days 7 Nights [Travel period : Till 31Mar2025]

羅托魯瓦 Rotorua



霍比屯電影外景地遊覽 (Hobbiton Movie Set)

<Self Drive Suggest Itinerary>

Auckland                Hobbiton                      Matamata            Rotorua
Morning depart for Matamata including Hobbiton Movie Set Tour. It is a rural town nestled at the 
base of the scenic Kaimai Ranges. It is well known for its thoroughbred industry, daily farming 
heritage and historic firth tower museum. Since the launch of the Lord of the Rings Movies and 
subsequent opening of the Hobbiton Movie Set Tour, Matamata has become a vibrant visitor 
destination. Then depart for Rotorua, a major destination for tourists.  
          Accommodation : Millennium Hotel, Rotorua or similar

[       2h]

Arrive Auckland
On arrival at Auckland International Airport, you will collect rental car and driver to your hotel. The remainder of today is at your leisure 
in Auckland. 

         Accommodation : SkyCity Hotel Auckland / Sky City Grand Hotel, Auckland or similar 

[      15min] [      1h]

Optional Tour - Waitomo Glowworm Caves HKD370

導遊將帶您遊覽超過 250 公尺的地下風景，從印象深刻的大教堂開始。您的洞穴旅程從入口開
始，沿著一條低矮狹窄的通道前往托莫（Tomo），這是一條深深的石灰岩豎井。其他宏偉的
洞穴結構包括宴會廳、管風琴和地下墓穴。旅行的亮點是乘船遊覽壯觀的螢火蟲洞。當眼睛漸
漸適應黑暗時，牆壁和屋頂閃爍著螢火蟲幼蟲的光芒。各位將會靜靜地滑過螢火蟲洞的星空仙
境，無數微小的螢火蟲燈光在水面上閃閃發光和反射，照亮了前進的道路。經驗豐富的導遊會
提供有關該地區的構造和歷史的豐富資訊。洞穴內亦有良好的扶手和路徑，對於行動能力適當
的人來說很容易進入。旅程在開始後約 45 分鐘結束，返回懷托摩螢火蟲洞遊客中心。

Rotorua Sightseeing 
Three iconic attractions are included today, Te Puia Geothermal Reserve(蒂普亞毛利

文化村), where you will see boiling mud pools (地熱谷間歇泉) and steaming 
geysers, Rainbow Springs (彩虹溫泉自然公園), to learn about our native flora and 
fauna and the opportunity to see our native bird, the Kiwi. Lastly a visit to the 
Agrodome (愛歌頓農場) to learn about our farming heritage, including an 
entertaining farm show. This evening enjoy a Maori Hangi and Cultural performance 
at Tamaki Village. 
          Accommodation : Millennium Hotel, Rotorua or similar

Day 1,2 

Day 3

Day 4
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瓦卡蒂普湖(Lake Wakatipu)

Rotorua Queenstown (1stop in AKL)
Today will drop your rental car off at Rotorua Airport and fly to Queenstown. On 
arrival in Queenstown, collect your rental car at Queenstown airport. 
 
         Accommodation : Novotel Queenstown Lakeside or similar

<Self Drive Suggest Itinerary>

Queenstown : Day at Leisure 
A full day to enjoy the sights and activities in Queenstown. There are many optional 
activities for you to experience including the Shotover Jet, Appellation Wine Tours, 
Dart River Jet Boat Safari, Nomad 4WD drive adventures and many more. We 
would be happy to pre-book any of these for you. (additional costs apply). 
         Accommodation : Novotel Queenstown Lakeside or similar

Queenstown               Mt Cook                        Christchurch
Travel through Central Otago, renowned for vineyards, orchards and some pretty special views of the surrounding mountains, 
over the Lindis Pass and through the middle of the South Island. Visit Aoraki/Mount Cook National Park before heading north 
through the Mackenzie Country, over Burkes Pass and the Canterbury Plains to 
arrive in Christchurch. 
         Accommodation : Sudima Christchurch Airport or Hotel Elms Christchurch or similar

Depart Christchurch
Return rental car before outbound flight.

Day 5

Day 6

Day 9

[       3h] [       4h10min]

Queenstown                        Milford Sound                          Queenstown
A day trip to Milford Sound is a touring highlight. Enjoy beautiful scenery before 
arriving at Milford Sound, where you will join a cruise and enjoy lunch on this magnificent sound. On conclusion travel back 
to Queenstown.            
         Accommodation : Novotel Queenstown Lakeside or similar

Day 7

Day 8

[       3h45min] [       3h45min]
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費用包括：

•新西蘭航空來回經濟客位機票 [至奧克蘭及基督城]

•新西蘭航空單程内陸機票 [羅托魯瓦與皇后鎮 (經奧克蘭轉機) ]

⚫7晚酒店住宿連早餐

•8天租車費用

•《魔戒》哈比村門票 (含導覽); 蒂普亞門票連毛利傳統晚餐及文化表演, 彩虹溫泉自然

公園及愛歌頓農場門票; 米爾福德峽灣遊船之旅

•0.15%旅遊業賠償基金

條款及細則：

•有效日期：即日至2025年3月31日；須於2025年3月31日或之前完成

•訂位代號：S (國際航班); G(內陸航班)                                        機票有效期 : 3-14日

•雙人房之房種2張單人床或1張雙人床

•費用並未包括兩地機場稅、香港機場保安稅及燃油附加費(如適用)

•訂位時須繳交訂金港幣每位$1000

•餘款需於機票及酒店確認後繳付及恕不退還

•於機票及酒店確認後，如需更改本公司擁有最終決定權

•所有費用如有更改，恕不另行通知

•為確保自身安全，旅客在落實行程前，應留意保安局有沒有對目的地發出外遊警示

•每發出機票乙張，收取港幣$30服務費

Price Includes :

•Round trip economy class air ticket on NZ [to / from  Auckland and Christchurch] 
•One Way domestic air ticket on NZ [between Rotorua & Queenstown (1stop in Auckland)]
•7 nights hotel accommodation with daily  breakfast
•8 Days car rental 
•Hobbiton Movie Set Tour; Te Puia entrance tickets with Moari Hangi dinner and cultural 
  perfomance , Rainbow Springs Nature Park & Agodome entrance tickets; Milford Sound   
  cruise Tour
•0.15% TIC Levy 

Terms & Conditions :
•Package price is per person ( in HK$ ) and valid until 31Mar25 ; 
  the whole journey must be completed by 31Mar25
•Booking class : S (International ); G (Domestic)                                Ticket validity  :  3-14 days
•Twin room is based on 2 single beds or 1 double bed
•Airport tax, HK security charge & fuel surcharge(if any) are not included
•A non-refundable deposit of HK$1000 per person required upon reservation 
•Full payment must be made after confirmation with no refund
•Upon confirmation, any amendment is subject to company’s discretion
•All prices and conditions are subject to change without prior notice
•Check whether the Security Bureau has issued any Outbound Travel Alert for 
 your destination before firming up your travel plan to ensure personal safety
•A service fee of HK$30 will be collected for each ticket issued

奧克蘭 Auckland
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http://www.sb.gov.hk/chi/ota/
http://www.sb.gov.hk/eng/ota/
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